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Møteprotokoll

1. REFERATSAKER
Komitelederne ga en kort status for komiteenes arbeid siden styremøte 04.12.2023.

Hopp/kombinert

RC Hopp Midtstulia - Jentenes og Guttenes Holmenkollrenn ble arrangert 05-07.01.24 med 189

deltakere.

Langrenn

KM sprint og KM stafett som skulle vært arrangert 06 og 07.01.24 ble utsatt pga. kulden.

ASK har endelig blitt tildelt overnattingssted (Wadahl hotell) til HL på Gålå.

David Støre har tatt på seg å være smøresjef under HL for Akershus. Det trengs fortsatt en logistikk sjef.

Freeski 

3 av 5 renn i cupen er terminfestet i iSonen (Asker, BSK og Hakadal ). Heming og Kjelsås (Oslo)

mangler.

Filip Stene-Johansen, BSK er tatt ut til Ungdoms OL i Sør Korea.

Alpint

De to første rennene i 2024 ble arrangert i Kirkerud 06. og 07.01.24. 

Orientering
Alle

2. INFORMASJON FRA NSF
Gen. sekr.  Arne Bauman (deltok på Teams) og økonomisjef Mats Nysæter orienterte om NSFs økonomiske
situasjonen og generelt om organiseringen av skisporten i Norge.

Regnskap

Underskuddet for 2023 ser foreløpig ut til å bli ca. 11 mill.

Hopp går mot et betydelig underskudd.

Likviditeten 

Skitinget har vedtatt at NSF skal ha en egenkapital på 55-65 mill.

Pr. 31.12.23 vil egenkapitalen være under 55 mill.  Det ble allerede tidlig i 2023 gjort tiltak  for å styrke

likviditeten.

Orientering
Gen. Sek/Økonomisjef

Gjelsvik,Thor
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Budsjett 2024 

Egenkapitalen må økes med 10 mill. i 2024.

Det må gjøres krevende prioriteringer.

Skiklubbutviklerprosjektet er "hellig" i NSF.

Å arrangere internasjonale arrangement er avgjørende for inntektene til NSF. WC utfor menn gir mest

inntekter.

Arrangementsoverskuddet er på ca. 41 mill.  i 2023.

Gren er ansvarlig for finansiering av sin egen aktivitet.

Alle grenbudsjettene for 2024 er godkjent med unntak av hopp.

 

Prioriteringer

Aktivitet

Egenkapital og soliditet

Likviditet

Organisasjonsutvikling

 

Diverse

Skiforbundet er topp 3 idrett for NRK/TV2.

 

Lisens

Engangslisens for de over 26 år vil økes f.o.m. 20.01.24.

Sesonglisensen har blitt en behandlingsforsikring, som flere og flere benytter.  Noe som gjør at utgiftene

til lisensen har økt betydelig.

Det ses nå på å gå tilbake til en enklere forsikring (ren ulykkesforsikring).

 

3. REGNSKAP 2023
Det ble gjort en gjennomgang av foreløpig regnskap for 2023  Det ser ut til at kretsen totalt vil gå med et
underskudd på ca. 500 000.- kr i 2023..

Vedtak:  Foreløpig regnskap for 2023 tas til etterretning.

 IRK Avdelingsrapport med budsjett desember.pdf

Orientering
Thor Gjelsvik

4. SKIKLUBBUTVIKLER - STATUS
Ingunn orienterte om planlagte aktiviteter så langt i vinter.

150 barn på skisprell arr. på Oppegård 16.12.23.

Det ble sendt ut et nyhetsbrev til alle klubbene før jul.

Det er opprettet Instagram konto for kretsen.

Det er planlagt mange aktiviteter allerede:

Skisprell

Barnas mini VM (Nittedal og Drøbak)

Inspirasjonskvelder

Utleie av skisprell hengeren

Orientering
Ingunn Fossmellem
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5. HANDLINGSPLAN 2024-2025
Det ble gjort en rask gjennomgang av tidligere vedtatt plan.  Ting som kom opp som forslag på møte var:

gjennomføre en anleggsregistrering.

arrangere "strava" renn der man for eksempel kan gjennomføre i løpet av 14. dager.

 Utkast handlingsplanarbeid Akershus skikrets 2024-25.pdf

Beslutning
Erik Solberg

6. EVENTUELT

6.1. SKITINGET I BODØ 2024

1. ASK må begynne å diskutere saker som vi ønsker å fremme på skitinget i 2024. Noen saker

som ble diskutert:

Tilbakebetalingsordning fra NSF til klubb der løpere/trenere  blir hentet til forbundslag.

Organisasjonsprosess for skinorge.

 

2. Starte en dialog med Østfold om samarbeid/sammenslåing mellom kretsene.

3. Kandidater til skistyret og komiteer/utvalg.  (NSF fikk disp. på kjønnssammensetningen på tinget i

2022, det vil de ikke få i 2024)

Vedtak: Skitinget i 2024 blir en av hovedsakene på neste styremøte.

Gjelsvik,Thor
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